
Fribergavägens samfällighetsförening 

Styrelsemöte 231127 

 

Närvarande: Magnus Vestin, Ulrika Söderquist, Mattias Nordström, Ola Lindqvist. 

1. Förra mötesprotokollet 

Mattias gick igenom protokollet från styrelsemötet 231025 som lades till handlingarna. 

2. Avstämning vägunderhåll 

a. Magnus rapporterade om dagsläget. Den tidiga tjälen har gjort att dikesarbeten kvarstår till våren. 

Även övrigt vägunderhåll kan återupptas först när tjälen gått ur marken. 

b. Vinterväghållning. Jörgen fortsätter sköta snöröjningen.  

3. Vägräcken 

Mattias rapporterade att Peab och Saferoad lämnat anbud för nya vägräcken.  Svevia har ännu inte 

lämnat anbud. 

Peabs anbud omfattar rivning av befintliga räcken och montering av nya. Saferoads anbud omfattar 

endast montering av nya räcken. Tomas Persson kan i så fall riva befintliga räcken och återkommer 

med kostnadsförslag. 

Det är osäkert om föreningen får bidrag från Trafikverket för byte av räcken.  

Styrelsen diskuterade behovet att byta vägtrumma, som lämpligen samordnas med byte av räcken.  

Magnus undersöker behovet.  

Styrelsen avvaktar anbud från Svevia och besked från Trafikverket angående bidrag, innan beslut.  

4. Styrelse och vägfogde 

Styrelsen fortsatte diskussionen om att återinföra uppdraget som vägfogde. Tomas Persson kan åta 

sig uppdraget. 

Mattias har gjort ett utkast till fördelning av arbetsuppgifter mellan styrelse, vägfogde och 

entreprenörer för drift av vägen. Styrelsen är positiv till förslaget och till utkastet för 

arbetsfördelning.  Återstår att fastställa ersättning för vägfogdens arbete. 

Styrelsen avser att fortsätta diskussionen om arbetsfördelningen och fatta beslut vid kommande 

möte. 

5. Nästa möte 

Nästa möte söndag 11/2 klockan 16.00 hos Mattias.  

 



 

 

Ola Lindqvist, sekr   Mattias Nordström, ordf 

 

 

 

 

 


